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Uit de Bedrijfsrand 
J. Beekman 
Het bestuur van de Bedrijfsraad vergaderde op 29 
november 1999 in het Bijenhuis te Wageningen. De 
volgende onderwerpen zijn aan de orde geweest: 
Notulen Bedrijfsraadvergadering 6-9-99 
- Tekstueel: dhr. N. v.d. Brink stelt dat hij het woord fusie 
niet gebruikt heeft, maar gesproken heeft over 'meer 
samenwerking'. 
- Dhr. A. de Smidt van Schier niet bereid is om verder de 
verantwoordelijkheid te dragen voor de teeltgroep. 
Derhalve zal een nieuwe teeltgroep moeten worden 
gezocht. De voorzitter van de Bedrijfsraad zal vooralsnog 
betrokken blijven bij de gesprekken hierover. 
- Besloten is om dhr. A. de Smidt een attentie aan te 
bieden namens de Bedrijfsraad voor het vele werk wat hij 
als vrijwilliger op Schier heeft verricht. 
Verder geen op/aanmerkingen. 
Ingekomen stukken en mededelingen 
- Verslagen van Apimondia en Merelbeke worden voor 
kennisgeving aangenomen. 
- Een uitvoerig verslag van Laser over het door de EU 
gesubsideerde onderzoek in 1999 wordt door dhr. F. 
Heessen voor bestudering meegenomen. Hij zal aan de 
leden Bedrijfsraad over de inhoud rapporteren. 
Amerikaans vuilbroed 
Door de voorzitter wordt aangegeven dat: 
- binnen de werkgroep Amerikaans vuilbroed aparte 
werkgroepjes zijn gevormd voor verdere uitwerking van 
de onderdelen preventie en registratie. 
- vanwege mogelijkheden bij LNV voor een bijdrage aan 
het voederkrans (monster) onderzoek door ID-Lelystad 
snel gereageerd moest worden. 
- de nog onduidelijke omvang van en de wijze waarop een 
financiële bijdrage vanuit de bijenhouderij moet worden 
geregeld, ter bestrijding van Amerikaans vuilbroed. Na 
uitvoerige discussie wordt vastgesteld dat: 
- zonder een wettelijk verplichte registratie er geen 
mogelijkheden zijn om de eigen bijdrage te realiseren. 
- aansluiting bij het Productschap Tuinbouw hiervoor 
geen oplossing biedt omdat dan toch e.e,a. wettelijk 
geregeld moet worden. 
- de bereidheid aanwezig is om met de overheid in 
gesprek te blijven. Waarbij voldoende tijdsruimte 
noodzakelijk is om voor een beleid voldoende draagvlak 
te kunnen krijgen. 
- de kosten van stamping-out naar soort en omvang 
volledig in beeld moeten komen. 
- informatie over de bijenhouderij aan de medewerkers 
van het ministerie noodzakelijk is. Dit kan om het 
eerstvolgende overleg op de Ambrosiushoeve te 
organiseren en daarvoor ruimte op de agenda vrij te 
maken. 
Besloten wordt akkoord te gaan met een schriftelijke 
reactie aan mw. Abelsma van het ministerie LNV waarin 
deze vaststellingen zijn verwoord. 
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Ambrosiushoeve en onderzoek 
- 	secretaris doet wederom een dringend ■ erzoek aan 
de bijenteeltorganisaties om voor tijdige betaling van de 
afdracht te zorgen. 
- de VBBN zal vanaf het jaar 2000 voor jeugd- , gezins-
én ereleden de volledige afdracht betalen van f 10,-. 
- het voorstel betreffende vervangingsmiddelen voor 
stuifmeel, ingediend door de Ambrosiushoeve ten laste 
van de financiële bijdrage bijenhouderij, wordt wel 
goedgekeurd met als opmerkingen: Dat de 
onderzoeksdoelen onvoldoende zijn omschreven. Het plan 
van aanpak in 2000 nog niet aanwezig is. Deze punten 
moeten aandacht krijgen bij een vervolg in het tweede 
jaar, naast een eerste evaluatie. 
- vanuit de Bedrijfsraad zijn twee leden aangewezen voor 
de begeleidingscommissie 'duurzame bijenhouderij en 
bestuiving' nl. dhh. F. Heessen en H.A. v.d. Scheer. 
Cursussen 
- In het septembernummer van Bijen heeft de oproep voor 
kandidaten leraren bijenteelt gezorgd voor 13 	 57 
aanmeldingen. De voorbereiding voor deze A-cursus zal 
worden gestart. 
- voor het cursusboek 'bestuiving' moeten nog een aantal 
voorwaarden worden voldaan. Te weten kwaliteitstest, 
betrokkenheid LTO, de wijze van financiering, die nog 
verder uitgewerkt moet worden. 
Bestuivingsregeling bij het plaatsen van bijenvolken 
- Besloten is, conform de afspraak in de vorige 
vergadering, dat de voorzitter het initiatief zal nemen om 
een kleine onderhandelingsdelegatie samen te stellen. 
Waarna met LTO en NFO contact zal worden opgenomen 
om de onderhandelingen op te starten. 
Werkgroep 2000 
- Uitvoerig is gediscussieerd over de vraag of een fusie 
wenselijk c.q. mogelijk is en of we die willen. Het laatste 
punt staat hierbij centraal. Deskundigheid inhuren is 
voorlopig ongewenst. Echter bij vragen over de nieuwe 
structuur van een te vormen organisatie zou dat positief 
werken. Een organisatie waarin zoveel mogelijk leden 
zich thuis voelen. 
- Besloten wordt dat de vijf voorzitters van de aangesloten 
organisaties met de werkgroep om de tafel gaan zitten, 
met op de agenda het punt Willen we een fusie? 
Verzoek SBI om lid te worden van de Bedrijfsraad 
- Dit verzoek is afgewezen omdat de SBI alleen de 
belangen behartigd van de bedrijfsmatige imkers. De vijf 
organisaties behartigen de belangen van alle bij haar 
aangesloten leden. 
Voorstellen Landelijke overlegorgaan Drachtplanten 
- De opmerkingen m.b.t. de voorstellen worden door dhr. 
P. van Schaik doorgegeven aan het landelijk overleg. 
- Het samenstellen van een professionele informatie gids 
`Drachtverbetering' is akkoord. Hiervoor is een bedrag 
beschikbaar gesteld van f2.000,- onder voorwaarde dat in 
de map nieuwe mogelijkheden worden aangegeven voor 
drachtverbetering. 
Rondvraag 
- dhr. F. Heessen vraagt aandacht voor wenselijkheid een 
cursus Honingkeurmeester te organiseren. 
- De vraag is meteen beantwoord n.a.v. de vragen van de 
dhr. J. Beekman om voortwerkend op de normen 
honingkeuren ook de normen van mede, koek en was aan 
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te pakken. Een terugkomdag voor de honingkeurmeesters 
te organiseren en een cursus honingkeurmeester. De leden 
Bedrijfsraad gaan akkoord mits eerst de kosten worden 
voorgelegd voordat uitgaven gedaan worden. 
- Besloten is om, na overleg met dhr. A. de Ruijter, een 
verzoek in te dienen voor ontheffing van het verbod op 
mierenzuur. Dit n.a.v. de opmerking van dhr. C. Smeekens 
dat mierenzuur in Nederland niet is toegelaten. 
- dhr. C. Smeekens wijst er op dat Limburgse imkers in 
aanvaring zijn gekomen met een professioneel bedrijf dat 
O.a. wespennesten opruimt. 
- dhr. G. Van Westhreenen meldt dat imkers uit Overijssel 
erin geslaagd zijn hun spuitschade opgenomen te krijgen 
in de strafrechtelijke procedure en 250,- per volk 
uitbetaald krijgen. 
Vbor informatie niet betrekking tot deze vergadering kunt 
u contact opnemen met het secretariaat van de 
Bedrijfsraad, Spoorlaan 350, postbus 91, 5000 MA 

58 
Tilburg 013-5836350, 

LLTB-vakature redactie Bijen 
De heer Martin Schyns heeft te kennen gegeven zijn 
functie als redactielid namens de irnkersbond van de 
LLTB te willen beëindigen. Het hoofdbestuur van de 
imkersbond van de LLTB is op zoek naar een nieuw 
redactielid. Gegadigden voor deze functie worden 
verzocht zich te melden bij het secretariaat van de 
imkersbond van de LLTB, Postbus 960, 6040 AZ 
Roermond, 0475-381777 (bereikbaar op woensdagen 
van 12.30-16.30 uur). 

Van de bestuurstafel 
J. Beekman 
Het bondsbestuur vergaderde op 15 december 1999 te 
Tilburg ; de volgende onderwerpen zijn aan de orde 
geweest: 
In de opening van de vergadering memoreerde de 
voorzitter dat dit de laatste vergadering van dit jaar en van 
deze eeuw is. Een eeuw waar ook in de bijenhouderij het 

een en ander veranderd is, 
We zijn overgegaan van de korf naar het magazijn 
imkeren, het slingeren van de honing is algemeen in 
gebruik genomen. Het aantal imkers is drastisch 
afgenomen, een en ander tengevolge van de oprukkende 
woningbouw en industriegebieden. minder dracht enz. De 
koolzaadvelden zijn gekomen en weer verdwenen. 
Heidevelden zijn aan het eergrassen. Diverse bijenziekten 
steken de kop op en ga zo maar door. Wat de imkerij 
betreft staan we er minder goed voor dan bij het begin van 
deze eeuw. Het zal in de volgende eeuw wel niet beter 
worden. Het zal heel wat energie kosten om het getij te 
keren. 
• Notulen bestuursvergadering 3-11-99 
Geen opiaanmerkingen op de notulen, deze zijn onder een 
woord van dank aan de samensteller ondertekend. 
• Ingekomen stukken 
- Uitreiken van decoraties in St. Michiels-Gestel 3-11-99 
door de voorzitter. 
- Uitreiken van certificaten aan cursisten, te Bakel 8-11-
99, die de beginnerscursus bijenhouden hebben gevolgd. 
- De bondsverzekeringen zijn niet de vertegenwoordigers 
van Interpolis en Rabobank besproken. Wat de f0,50 
verzekering per bijenvolk betreft, deze zal in eigen beheer 
door de drie zuidelijke bonden worden voortgezet. Een en 
ander wordt binnenkort in de Federatievergadering 
besproken. Waarna u richtlijnen krijgt hoe te handelen bij 
betaling van de premie en bij schade. 
- Melding van diefstal van bijenvolken. Blijft een treurige 
zaak. 
• Evaluatie van de Nationale honingkeuring 12-11- 99 
te Hilvarenbeek 
- De inname van de honing is goed, wel letten op juiste 
gegevens inzender. 
- Het 'groene' boekje behoeft nog enkele aanpassingen. 
- Er moet altijd een keurmeester bij de inname aanwezig 
zijn. 
- Het keuren van de honing is goed verlopen. De 
complimenten voor de keurmeesters. 
- De honingtentoonstelling was, ondanks de grote hitte in 
de tent, een succes. 
- Voor de keuringsnormen mede, koek en was wordt een 
programma opgesteld. Een en ander in overleg en 
toestemming van de leden Bedrijfsraad. Idem met 
betrekking tot de terugkomdag van de keurmeesters en 
het opzetten van een cursus honingkeurmeester. 
- De Nationale honingkeuring, en de opendag op de 
Ambrosiushoeve mag geslaagd genoemd worden. 
• Evaluatie studiedag 13-11-99 
- Veel waardering door de buitenwacht voor het gebodene 
op deze dag. 
- Is m.b.t. het aantal bezoekers (A250) het plafond 
bereikt?* 
- Verhogen van de toegangsprijs? Gelet op het 
overschrijden van het budget.* 
- Het financieel overzicht, opgesteld door de secretaris, is 
besproken.* 
De met * gemerkte punten worden in de studiedag 
commissie verder besproken. 
• Tuinidee 2000 te `-Hertogenbosch 
- De tentoonstellingscommissie (zijn allen 
hoofdbestuursleden) zal verder overleggen met de 
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